



**Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka
Guangzhou**

No. CG/GZ/TRD/10 (45/2019)

The Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka in Guangzhou presents its compliments to the China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) Guangdong Committee, Guangxi Committee, Fujian Sub-council, Hainan Sub-council and Jiangxi Sub-council and has the honour to refer to the international competitive bids for procurement of aircraft models for on board Duty Free sales

The Sri Lankan Airlines Ltd has requested the Consulate General of Sri Lanka in Guangzhou to provide assistance to express the bid notice of the above. The bidding forms could be downloaded from http://www.srilankan.com/en_uk/tender-notice. The Bid closing date is 18th June 2019 at 02:00 P.M. (Sri Lanka time).

The Consulate General of Sri Lanka in Guangzhou would appreciate if the request for the bid notice is disseminated early.

The Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka in Guangzhou avails itself of this opportunity to renew to the China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) Guangdong Committee, Guangxi Committee, Fujian Sub-council, Hainan Sub-council and Jiangxi Sub-council the assurances of its highest consideration.

Guangzhou, 4th June 2019



CCPIT Guangdong Committee
CCPIT Guangxi Committee
CCPIT Fujian Sub-council
CCPIT Hainan Sub-council
CCPIT Jiangxi Sub-council



**Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka
Guangzhou**

(参考译文)

No. CG/GZ/TRD/10 (45/2019)

斯里兰卡民主社会主义共和国驻广州总领事馆向中国国际贸易促进委员会广东省委员会、广西分会、海南省委员会、福建省委员会及江西省委员会致意，并谨就斯里兰卡航空公司关于采购机舱内免税销售用飞机模型的国际招标照会如下：

斯里兰卡航空公司恳请斯里兰卡驻广州总领事馆在所属辖区内协助其发布有关上述重招标通告。该招标文件可直接在 http://www.srilankan.com/en_uk/tender-notice 下载。该投标截止日期为 2019 年 6 月 18 日下午 2 点（斯里兰卡时间）。

望各省委员会及分会能予以协助早日发布上述招标信息。我馆对各省委员会及分会的帮助表示衷心的感谢。

顺致崇高的敬意。

斯里兰卡民主社会主义共和国驻广州总领事馆

2019 年 6 月 4 日

**SRILANKAN AIRLINES LTD
PROCUREMENT NOTICE**

**PROCUREMENT OF AIRCRAFT MODELS
FOR ON BOARD DUTY FREE SALES**

The relevant forms could be downloaded
directly from

http://www.srilankan.com/en_uk/coporate/tender-notices from 31st May 2019

Closing date : 18.06.2019 at 1400hrs (Sri
Lankan Time- GMT +0530)

**INFLIGHT SERVICES MANAGER
(BUSINESS APPLICATONS &
ANALYSIS)
SRILANKAN AIRLINES**